
Skolebestyrelsesmøde:  D. 8/6 – 23 kl. 18.00-21.00. Sted: Over Jerstal 
Vi starter med aftensmad. Elevrådet er inviteret med. 

Dagsorden:   

Fraværende. Anne, Heidi B, elevråd OJ  

Tid: Dagsorden: Referat:  
Kl. 18.00- 
18.45 

- Aftensmad - Godkendt     

Kl. 18.45-
18.50 
 

- Godkendelse af referat - Godkendt 

Kl. 18.50-
19.10 
 

- Politik om mobiltelefon. - Vigtig at personalet genbesøge 
politikken. 

- Lærerne opfordres til at skrive til 
forældrene, hvis der skal bruges 
bestemt apps på devicen. 

-  
- Der skal tilføjes i principperne: 
- , men det er ikke en forudsætning, at 

barnet har en mobil. Brugen af 
mobiltelefon må ikke ligge til grund for, 
at eleven kan deltage i undervisningen. 

 
- Individuelle aftaler om brugen af 

mobiltelefoner aftales med ledelsen. 
 

-  
Disse punkter skrives ind i principperne 
og er godkendt, når referatet er 
godkendt. 

-  
Kl. 19.10-
19.20 
 

- Status Børnecenter 
- Omrokeringer på skoledelen i 

Bevtoft og OJ 

-Det er politisk godkendt dags dato. 
 
-Der laves omrokering i Bevtoft i forhold til 
almindelig indretning, bla.  skal kontoret flyttes. 
Der laves omrokeringer i OJ i forbindelse med 
vinduesskift pga. støjgener fra kommende fly og 
etablering af børnecenteret. 

Kl. 19.20- 
19.30 
 

- Ansættelsesudvalg og proces. - I udvalget sidder følgende: 
- Helle Nordland (Skoleleder) 
- Klaus Danielsen 

(Medarbejderrepræsentant) 
- Jette Ravn (sekretær) 
- Lone Hammer (TR) 
- Ann K. Jensen (Medarbejder Bevtoft) 
- Heidi Frost (AMR) 
- Brian Müller (AMR) 
- Rikke (skolebestyrelse) 
- Kirsten Kloster (skolebestyrelse) 
- Lonni Kloster er suppleant, hvis Kirsten 

eller Rikke får frafald. 



Skolebestyrelsesmøde:  D. 8/6 – 23 kl. 18.00-21.00. Sted: Over Jerstal 
Vi starter med aftensmad. Elevrådet er inviteret med. 

- Der er samtaler den 19/7+27/6 
Kl. 19.30- 
19.45 

- Elevrådet - Tanker i forhold til, hvad man godt 
kunne tænke sig: 

- At holde møder regelmæssigt. 
- Noget som gør skolen bedre, både 

inventar, legeredskaber o. lign. 
 

Vi skal som skolebestyrelse være bedre 
til at spørge/bruge elevrådet. 

 
Kl. 19.45-
20.15 
 

- Update på: Fra politiske mål til 
lokale mål. Se vedhæftet. 

- Orienteret 

- Der vil blive arbejdet med det fra 

børnehavens side og fra skolens side 

(også elevrådet) i første omgang, og så 

vil bestyrelserne fra skolen og 

børnehaven mødes og arbejde videre 

med det.  

- Helle indkalder begge elevråd til et 

oplæg. 

- Målet er en fælles mål for 

børnecenteret, FBO og børnehaven i 

Bevtoft 

Kl. 20.15-
20.40 
 

Årshjul: 
Kommende indsatser i prioriteret 
rækkefølge til næste år?: 

- Film 
- Arbejdsgrupper 
- Antimobbestrategi 
- Strategi for øget elevtal 

 

- Rækkefølgen er: 
 

-Film (Arbejdsgruppen) og 
Antimobbestrategi ( evt på en 
pædagogisk lørdag) 
-Strategi for øget elevtal. 
 

Kl. 20.40-
20.50 

Status: 
- Mellemform 
-  

- Orienteret 
- Det har fået en god opstart og vi 

oplever børn der ”vokser” i det. 
Kl. 20.50-
21.00 

- Evt. - Der bør være en klar strategi for, 
hvordan man laver en brobygning for 
eleverne ved en evt. sammenlægning af 
klasser. Skal nok tænkes ind i årshjulet. 

- Der ønskes en strategi, hvis et barn ikke 
skal deltage i en udflugt, lejrskole, 
hyttetur o.lign.  
 

   

 
 

-  Kommende møder: 



Skolebestyrelsesmøde:  D. 8/6 – 23 kl. 18.00-21.00. Sted: Over Jerstal 
Vi starter med aftensmad. Elevrådet er inviteret med. 

- Vi skal lave konkrete mål og indsatser 
for faglig progression 

- Strategi for øget elevtal 
- Trafikgennemgang 
- Arbejdsgrupper: Der indkaldes til møder 

efter ferien hvor ny leder kan deltage.  
 

 

 

 

 


